

By Mr. Corbeil,—Report of Marine Atlantic Inc, together with the Auditors' Report, for the year ended December 31, 1990, pursuant to subsection 150(1) of the Financial Administration Act, Chapter F-11, Revised Statutes of Canada, 1985. (English and French)—Sessional Paper No. 343-1/622. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Transport*).

Par M. Corbeil,—Rapport de Marine Atlantique S.C.C., ainsi que le rapport des vérificateurs y afférent, pour l'année terminée le 31 décembre 1990, conformément à l'article 150(1) de la Loi sur la gestion des finances publiques, chapitre F-11, Lois révisées du Canada (1985). (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 343-1/622. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des transports conformément à l'article 32(5) du Règlement*).

ADJOURNMENT

At 4:00 p.m., the Deputy Speaker adjourned the House until Monday at 11:00 a.m., pursuant to Standing Order 24(1).

AJOURNEMENT

À 16h00, le Vice-président ajourne la Chambre jusqu'à lundi, à 11h00, conformément à l'article 24(1) du Règlement.

le Vice-président

ANDRÉE CHAMPAGNE

Deputy Speaker

Votes and Proceedings Procès-verbaux

Monday, May 27, 1991

Le lundi 27 mai 1991

11:00 a.m.

11:00

For further information, contact the Journals Branch—
992-2118.

Se renseigner à la Direction des journaux pour toute demande de
renseignement—992-2118.

Published under authority of the Speaker of the House of Commons by the Queen's Printer for Canada

Publié en conformité de l'autorité du Président de la Chambre des communes par l'Imprimeur de la Reine pour le Canada

Available from Canada Communication Group — Publishing, Supply and Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9

En vente: Groupe Communication Canada — Édition, Approvisionnements et Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9